
'Tidak perlu universiti pertanian baharu'

dang agrobio yang menjadi teras pe
nubuhannya seperti pertanian, per
hutanan, veterinar dan lain-lain.

"Beta berharap pihak kerajaan
dan Kementerian Pendidikan akan
terus memberikan sokongan padu
terhadap us aha UPM dalam mene-

rajui pendidikan dan penyelidikan
dalam bidang pertanian," titahnya.

Baginda juga berharap penubuhan
Pusat Sekuriti Makanan di UPM men
dapat pertimbangan kerajaan untuk
memperkasakan universiti itu seba
gai pusat kecemerlangan pendidikan,
penyelidikan, perkhidmatan pertani
an serta biosumber tropika.

Menurut baginda, UPM mempu
nyai peranan secara langsung bagi m~
ningkatkan sekuriti makanan teruta
manya dari segi pembangunan sumber
manusia, pembekalan dan peminda
han teknologi serta khidmat nasihat
dasar pertanian dan makanan.

"Beta berharap kawasan Serdang
di mana UPM bera.da ini akan terus
dimajukan untuk kepentingan pen
didikan tinggi bagi manfaat masya
rakat setempat dan global, selaras
dengan tujuan asal penganugera
han tanah ini kepada UPM oleh Al
marhum Nenda Beta," titahnya.
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Ekspo Pertanian &Pesta Konvokes en
UPM II "--

SULTAN Sharafuddln Idrls Shah bersama graduan-graduan terbaik yang menerlma anugerah khas pada Majlls Konvokesyen
Unlversltl Putra Malaysia Ke-37 dl Serdang. 5elangor. semalam.

ketuai penerima Ijazah Kehormat rupakan sejarah penting yang men
Doktor Sains iaitu Presiden Kyushu cerminkan kebijaksanaan kerajaan
Institute of Technology (Kyutech) bagi memastikan UPM terus ber-
Jepun, Prof. Dr. Morio Matsunaga. kembang pesat.

Titah baginda, pertUkaran nama "Walaupun dengan perubahan
Universiti Pertanian Malaysia ke- nama tersebut, beta percaya baha
pada Universiti Putra Malaysia me- wa UPM'terus memperkukuhkan bi-

KUALA LUMPUR 26 Okt. - Sultan
Selangor, Sultan Sharafuddin Idris
Shah bertitah, tidak perlu adanya
sebuah universiti pertanian yang
baharu.

Baginda sebaliknya menegaskan
Universiti Putra Malaysia (UPM) ha
rus dimajukan secara lestari untuk
memperkasakan pertanian bertek
nologi tinggi di negara ini.

"Beta berpendapat bahawa ca
dangan menubuhkan universiti per
tanian baharu adalah tidak perlu.

"Sebaliknya, peruntukan yang
ada bagi penubuhan tersebut di
salurkan kepada UPM untuk mem
perkasakan pertanian berteknologi
tinggi dan bekerjasama dengan Ke
menterian Pertanian dan Industri
Asas Tani serta sektor pertanian
lain," titahnya.

Baginda yang juga Canselor UPM
bertitah demikian dalam majlis Kon
vokesyen Ke-37 UPM di Dewan Besar
Pusat Kebudayaan dan Kesenian
Sultan Salahuddin Abdul Aziz Shah,
UPM, Serdang dekat sini hari ini.

Pada sesi pertama majlis kon
vokesyen itu, baginda mengurnia
kan ijazah kepada 795 graduan di-


